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”Det gröna Hjärup” och ersättande av grönområden vid byggnation 

 

Hjärups Byalag har genom alla år varit noga med att poängtera att vi står bakom och verkar för 

”Det gröna Hjärup”.  

Redan under framtidskonferensen, Forum Hjärup 2001, initierad av Staffanstorps kommun slogs 

det fast att Hjärup skulle ges en identitet som ”Den gröna byn”.   

Byalagets syn på detta står att läsa i Lägesrapport 2003 på http://hjarup.nu/a/index.html. Här 

framhålls vikten av miljötänkande med grönytor och rekreation. 

Även broschyren som utformades av Byalaget 2004, Välkommen till Hjärup, den gröna byn, 

fokusera på detta. 

 

Tätorten Hjärup står inför stora förändringar i och med framtida och påbörjade byggnationer. 

Genom dessa byggnationer kommer befintliga grönområden i Hjärup att försvinna eller 

förändras enligt översiktsplanen för Hjärup. I gengäld ska kommunen anlägga en 10hektar ny 

park med reakreationsområde som fortfarande är på planeringsstadiet. 

 

På bland annat  möte med ”Vårt Hjärup” den 31 mars 2014 ställde en av styrelsemedlemmarna i 

Hjärups Byalag en fråga angående ersättning av grönområden. Du lovade att kommunen inte 

skulle börja bygga på något grönområde förrän det befintliga grönområdet ersatts. Även vikten 

av att på bästa sätt bevara eller ersätta uppvuxen vegetation och träd diskuterades. 

 

Hjärups Byalag ställer nu en fråga gällande den planerade byggnationen av Tågvägen.  

 

Enligt uppgifter som kommit oss tillhanda kommer man troligen att påbörja byggnationen av 

Tågvägen år 2015. Anläggningen av den nya parken kommer att påbörjas först år 2016.  

Innebär detta att kommunen inte kommer att kunna ersätta detta grönområde innan man börjar 

bygga? Hjärups Byalag vill nu veta hur detta går ihop med ovan nämnda löfte. 
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